
Zápisnica
z rokovania  Obecného zastupiteľstva v Drahovciach, ktoré sa konalo dňa 14.09.2011

1. Otvorenie                                                                                                                                        

Rokovanie obecného zastupiteľstva v Drahovciach otvoril a všetkých prítomných privítal starosta
obce  Ing. Juraj Klein v priestoroch zasadačky obecného úradu. Konštatoval, že je prítomných 7
poslancov (ospravedlnený: Juraj Surový) a vyhlásil zasadanie za uznášania schopné. Oboznámil
poslancov so vzdaním sa mandátu poslanca p. Jozefa Urbánka.

Starosta navrhol program zasadania OZ rozšíriť o Predloženie dokumentácie ZŠsMŠ Drahovce a
predložil ho v nasledovnom znení: 

1. Otvorenie, schválenie programu, určenie overovateľov zápisnice
2. Kontrola plnenia uznesení
3. Predloženie dokumentácie ZŠ s MŠ Drahovce
4. Návrh  VZN  Obce  Drahovce  o  nakladaní  s  komunálnymi odpadmi  a  s  drobnými

stavebnými odpadmi na území Obce Drahovce č. 1/2011 
5. Návrh VZN č. 2/2011, ktorým sa mení a dopĺňa záväzná časť Územného plánu Obce

Drahovce
6. Návrh VZN č. 3/2011, ktorým sa mení VZN č.  7/2009 o určení výšky príspevku na
čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach

7. Návrh Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Obce Drahovce
8. Predloženie žiadosti o NFP na projekt „Separácia odpadov v obci Drahovce“
9. Návrh na zmenu rozpočtu
10. Žiadosti o sociálne výpomoce – p. Pavol Cesnek, p. Mário Bihári a Angelika Biháriová 
11. Predaj pozemkov – p. Lukáš Húšťava, Ing. Juraj Klein
12. Žiadosti o odkúpenie obecného pozemku – p. Jaroslava Madová, p. Andrej Varačka,

p.Daniela Micháleková
13. Žiadosť o dlhodobý prenájom hospodárskej budovy (maštaľ) a priľahlých pozemkov –

p. Jozef Michalica
14. Rôzne 
15. Diskusia
16. Návrh na uznesenie
17. Záver      

Starosta obce určil za overovateľov zápisnice p. Michala Bednára a Mgr. Janu Lajchovú.

H l  a s o v a n  i  e   č.  1,  k  schváleniu  programu rokovania obecného zastupiteľstva a  určeniu
overovateľov:
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Ing. Rapavý Patrik
PROTI: -
ZDRŽAL SA: -    

Výsledok hlasovania:
ZA: 7
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0

Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach bol upravený program rokovania
OZ a overovatelia zápisnice schválení.
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2. Kontrola plnenia uznesení

P. Varačková Mária predložila kontrolu plnenia jednotlivých uznesení zo zasadania OZ 23.06.2011
z ktorej vyplynulo, že uznesenia č. 43/2011 – 51/2011 sú splnené alebo sa plnia priebežne. 

3. Predloženie dokumentácie ZŠ s MŠ Drahovce

Starosta dal slovo p. riaditeľke  ZŠsMŠ PhDr. Miroslave Rojkovej a p. zástupkyni  MŠ PaedDr.
Ingrid Valovičovej.

PhDr.  Miroslava  Rojková  predložila  poslancom na  schválenie  Správu  o  výchovno-vzdelávacej
činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy za školský rok 2010/2011, v ktorej sa uvádza, že
školu navštevovalo v šk.r. 2010/2011 175 žiakov. Výchovnovzdelávací proces sa realizoval podľa
učebných  osnov  schválených  ministerstvom  školstva  vo  štvrtom,  ôsmom a deviatom   ročníku.
V súlade so Štátnym vzdelávacím programom vypracovali Školský vzdelávací program, záväzný
dokument školy pre 1.,2.,3.,5.,6.,7. ročník. Žiaci týchto reformných ročníkov sa riadili učebnými
osnovami  v  Školskom  vzdelávacom  programe.  Boli  rozšírené  hodiny  materinského  jazyka
a cudzieho jazyka, ďalej matematiky a informatiky – to znamená, že dotácia kľúčových  predmetov
bola posilnená. Taktiež boli zapracované prierezové témy - to sú témy, ktoré rozvíjajú osobnosť

žiaka  napr.  v oblasti  regionálnej,  environmentálnej výchovy,  životných  postojov.  Škola  sa
zameriava najmä na regionálnu výchovu a ľudovú kultúru Drahoviec a upevnenie ľudových tradícií
nášho regiónu.
Na škole  pracovala  pedagogická  rada  a metodické orgány –  MZ na  1.stupni,  dve predmetové
komisie – spoločenskovedná a prírodovedná na 2.stupni, spolupracovali s radou rodičov. Žiaci 9.
ročníka  v marci úspešne zvládli Monitor, čo je celoslovenské testovanie žiakov deviatych ročníkov.
Vo výchovno - vzdelávacej  činnosti sa škola zapájala do súťaží a olympiád, napr. literárne súťaže
„Šaliansky  Maťko,  Hollého  pamätník,  v matematickej  Pytagoriáde,  speváckej  súťaži  Slávik
Slovenska, v technickej olympiáde, zapojili  sa do medzinárodného projektu Bebras, čo je súťaž
v informatike  -  monitorovaná  na  Slovensku  pod  názvom  Informatický   Bobor.  Zúčastnili  sa
viacerých  výtvarných  súťaží,  zo  športových  súťaží  to  boli  „Moderné  tance“,  „Stolnotenisová
trakovická loptička“, basketbalová súťaž, malý futbal, vybíjaná. 
V apríli škola so súhlasom KŠÚ v Trnave realizovala 2.ročník  krajskej súťaže v rétorike: „Štúrove
a Hollého rétorické Drahovce“. V marci na našej škole úspešne zahájili 1.ročník čitateľskej súťaže
Čitateľský maratón. Koordinátori jednotlivých výchov pripravili a následne uskutočnili v spolupráci
s ostatnými  učiteľmi  a žiakmi   tieto  aktivity:  Týždeň  zdravej  výživy,  Deň  zdravia,  Šarkaniáda,
Plody jesene,  Zimný deň  Snowart,  Deň  narcisov,  Noc  s Andersenom na  1.stupni,  Deň  Zeme,
akadémie s vystúpeniami žiakov. V septembri sa žiaci zapojili do Drahovskej desiatky. V októbri, v
mesiaci  úcty  k starším,  žiaci  vystúpili  s aktuálnym programom  v klube  dôchodcov.  Žiaci  sa
zúčastnili počas roka viacerých exkurzií, navštívili  divadelné predstavenia, knižnicu v Piešťanoch.
Vo februári sa už tradične realizoval karneval, tohtoročný bol s vystúpením Šaša Jaša.
Žiaci 2.stupňa sa zúčastnili lyžiarskeho zájazdu v Jasenskej doline, žiaci 1. stupňa Školy v prírode
v Krpáčove  v Nízkych  Tatrách.  Škola  je  zapojená  do  projektu  „Zdravá  škola“,  projektu
informatického zamerania „Infovek“ a enviromentálneho projektu „Strom života“ a „Vyčistime si
Slovensko“. Rozšírená  bola  aj  krúžková  činnosť  zameraná  na  rozvoj  jazykovej  komunikácie,
podporu gramotnosti v informačno-komunikatívnych technológiách, ale hlavne na fyzický rozvoj
žiaka a jeho telesnej kultúry – tu pracovali viaceré krúžky.  V októbri  a v máji  sa uskutočnil zber
papiera. 
Čo sa týka materiálno technického zabezpečenia, v tomto školskom roku sa  prerobili  chlapčenské
sociálne zariadenia,  dokúpili nové stoly a stoličky do tried, nábytok do 1.a 3. ročníka,   vyspravili
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steny po rekonštrukcii, vymaľovali triedy a chodby, čiastočne upravili  vestibul školy, zriadila sa
galéria úspešných žiakov v presklenej vitríne, bolo zakúpené telocvičné náradie, ribstoly, švédska
bedňa, tiež telovýchovné  náčinie pre žiakov,  zrekonštruovali šatne, odstránili nefunkčné kovové
dvere,  vyspravili  steny,  vymaľovali  a zakúpili  šatňové skrine  na  kľúč pre  všetky  ročníky  ZŠ,
v telocvični sa zdvíhali basketbalové koše do výšky predpísanej vyhláškou, dali vyrobiť dverovú
stenu oddeľujúcu telocvičňu a náraďovňu, priebežne  sa dokupujú učebné a didaktické pomôcky,
knižné tituly do  žiackej a učiteľskej knižnice, obrazy národných dejateľov a spisovateľov, nátery
vonkajšieho  oplotenia  areálu  školy  a múrik  ohraničujúci  pozemok  školy,  rekonštrukcia
odkladacieho priestoru pre bicykle, úprava exteriéru školy, výsadba trávového porastu, stromov,
odstránenie chorého stromu napadnutého červotočom, asfaltová prístupová cesta v areáli školy. 
Ďalej pani riaditeľka priblížila prevádzkový poriadok učební a špecializovaných miestností platný
od 15.9.2011, ktorým sa ruší Vnútorný poriadok školy z 24.8.2008. 
Následne oboznámila prítomných s plánom práce a aktivitami v škole v tomto školskom roku a
výchovným plánom školského klubu.

PaedDr. Ingrid Valovičová – zástupkyňa riaditeľky ZŠ s MŠ pre materskú školu predložila správu o
výchovno-vzdelávacej  činnosti,  jej  výsledkoch  a  podmienkach  Materskej  školy  Drahovce  za
školský rok 2010/2011, ktorá obsahuje údaje o tom, že MŠ v minulom školskom roku navštevovalo
63 detí v troch triedach. Informovala o činnosti a akciách, do ktorých sa MŠ zapojila, ako napr.
Národný program prevencie obezity - Deň boja proti obezite, Svetový deň výživy,  Svetový deň
zdravia:  zdravie z prírody,  zdravé potraviny,  športové, súťaž „Naturáčik“  k zdravej  výžive,  Deň
mlieka: zábavné popoludnie pre deti, Národný program rodovej rovnosti: aktivity s rodičmi, Poďme
spolu do prírody, Svetový deň vody, Malá kvapka vody – týždeň environmentálnych aktivít, Deň
Zeme: Zasaďme si stromček, brigáda s rodičmi na úprave školského dvora materskej školy, ďalej
informovala o účasti na výtvarných a speváckych súťažiach, exkurziách: v zdravotnom stredisku –
detský lekár, zubný lekár, dentálna hygiena, Hvezdárni a planetáriu v Hlohovci a mnohé iné. MŠ
organizovala aj odborné prednášky pre rodičov a mnohé akcie pre deti a rodičov.  
Čo sa týka materiálno-technického zabezpečenia v tomto školskom roku sa zakúpili do materskej
školy nové hračky do všetkých tried, odborná pedagogická a detská literatúra, edukačné pomôcky
na rozvíjanie matematických kompetencií, pomôcky  na uskutočňovanie environmentálnych aktivít,
doplnili sa aj pomôcky na realizáciu pohybových aktivít. Sponzorsky dostali do materskej školy
hračky, tonery do tlačiarní a výtvarný materiál. V spolupráci s rodičmi sa opravili a natreli lavičky
a detské preliezačky na školskom dvore.  Do materskej školy bol  zavedený internet  v kancelárii
a dvoch  triedach.  Nepodarilo  sa  uskutočniť  rekonštrukciu  sociálnych  zariadení  v detských
umyvárňach, opravu vlhnúcej steny v spálni 1. triedy na prízemí a vytvoriť deliacu stenu medzi 1.
a 2. triedou, ktorá by zabezpečila intímnejšie priestory tried. Tieto materiálno-technické problémy
sa budú snažiť v ďalšom období doriešiť v úzkej spolupráci so zriaďovateľom.
V MŠ prebieha aj krúžková činnosť: v školskom roku 2011/2012 budú v MŠ Drahovce fungovať 3
krúžky: krúžok AJ, krúžok IKT a keramický kurz pre deti.
Ďalej pani zástupkyňa predložila na schválenie prevádzkový čas MŠ Drahovce: od 6.30 hod.  do
16.00 hod.
Na záver oboznámila prítomných s koncepčným zámerom rozvoja MŠ a plánom kontinuálneho
vzdelávania MŠ Drahovce.

H l a s o v a n i e  č. 2, k schváleniu dokumentov ZŠ s MŠ Drahovce:
– Správa o výchovno-vzdelávacej  činnosti,  jej  výsledkoch a podmienkach školy za školský

rok 2010/2011
– Plán práce školy
– Výchovný program školského klubu
– Správa  o výchovno-vzdelávacej  činnosti,  jej  výsledkoch a podmienkach Materskej  školy

Drahovce za školský rok 2010/2011 
– Koncepčný zámer rozvoja Materskej školy
– Krúžková činnosť materskej školy
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– Prevádzkový čas MŠ Drahovce: 6.30 – 16.00 hod. 
– Plán kontinuálneho vzdelávania materskej školy

ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Ing. Rapavý Patrik
PROTI: -
ZDRŽAL SA: -    

Výsledok hlasovania:
ZA: 7
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0

Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach schvaľuje:
– Správu o výchovno-vzdelávacej  činnosti, jej  výsledkoch a podmienkach školy za školský

rok 2010/2011
– Plán práce školy
– Výchovný program školského klubu
– Správu o výchovno-vzdelávacej  činnosti,  jej  výsledkoch a podmienkach Materskej  školy

Drahovce za školský rok 2010/2011 
– Koncepčný zámer rozvoja Materskej školy
– Krúžkovú činnosť materskej školy
– Prevádzkový čas MŠ Drahovce: 6.30 – 16.00 hod. 
– Plán kontinuálneho vzdelávania materskej školy

4. Návrh VZN Obce Drahovce o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými
odpadmi na území Obce Drahovce č. 1/2011 

Starosta predložil návrh VZN č. 1/2011, nakoľko poslanci nemali doplňujúce otázky pristúpili k
hlasovaniu.

H l a s o v a n i e  č. 3, k návrhu VZN Obce Drahovce o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s
drobnými stavebnými odpadmi na území Obce Drahovce č. 1/2011 
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Ing. Rapavý Patrik
PROTI: -
ZDRŽAL SA: -    

Výsledok hlasovania:
ZA: 7
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0

Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach bol návrh VZN Obce Drahovce o
nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území Obce Drahovce č.
1/2011 schválený.

5.  Návrh  VZN č.  2/2011,  ktorým sa  mení  a  dopĺňa záväzná časť  Územného plánu Obce
Drahovce

Starosta prečítal Správu o prerokovaní návrhu zmien a doplnkov 03/2011 Územného plánu obce
Drahovce. 
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Po zodpovedaní otázok informatívneho charakteru poslanci hlasovali nasledovne:

H l a s o v a n i e  č. 4, k návrhu VZN č. 2/2011, ktorým sa mení a dopĺňa záväzná časť Územného
plánu Obce Drahovce
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Ing Rapavý Patrik    
PROTI: -
ZDRŽAL SA: - 

Výsledok hlasovania:
ZA: 7
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0
Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach bol návrh VZN č. 2/2011, ktorým sa
mení a dopĺňa záväzná časť Územného plánu Obce Drahovce schválený.

6. Návrh VZN č. 3/2011, ktorým sa mení VZN č. 7/2009 o určení výšky príspevku na čiastočnú
úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach

Starosta obce informoval poslancov o zmene finančných pásiem nákladov na nákup potravín na
jedno jedlo podľa vekových kategórií stravníkov a príspevkov zákonného zástupcu dieťaťa a žiaka
vo výške nákladov na nákup potravín a školská jedáleň je s účinnosťou od 01.09.2011 zaradená do
II.  pásma pre  všetky  vekové  kategórie.  Túto  skutočnosť  zohľadňuje  VZN  o  určení  výšky  na
čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach.

H l a s o v a n i e  č. 5, k návrhu VZN o určení výšky na čiastočnú úhradu nákladov v školách a
školských zariadeniach:
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Ing. Rapavý Patrik
PROTI: -
ZDRŽAL SA: -    

Výsledok hlasovania:
ZA: 7
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0

Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach bol návrh VZN o určení výšky na
čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach schválený.

7. Návrh Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Obce Drahovce

Starosta  priblížil  najdôležitejšie  časti  aktualizovaného  Programu  hospodárskeho  a  sociálneho
rozvoja Obce Drahovce. Keďže bol dokument k nahliadnutiu pred zasadaním OZ a poslanci sa s
ním oboznámili vopred, pristúpili k hlasovaniu.

H l a s o v a n i e  č. 6, k  návrhu Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Obce Drahovce:
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Ing. Rapavý Patrik
PROTI: -
ZDRŽAL SA: -    
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Výsledok hlasovania:
ZA: 7
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0

Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach bol návrh Programu hospodárskeho
a sociálneho rozvoja Obce Drahovce schválený.  

8. Predloženie žiadosti o NFP na projekt „Separácia odpadov v obci Drahovce“

Starosta oboznámil poslancov s termínom predloženia žiadosti o nenávratný finančný príspevok
(NFP),  ktorým je 23. september.  Uviedol, že výška celkových výdavkov na projekt  „Separácia
odpadov v obci Drahovce“ je 588.928,44 €, ktoré sú zároveň  oprávnenými výdavkami a výšku
spolufinancovania projektu vo výške 29.446,42 € z vlastných zdrojov. Z tohto dôvodu dokončujeme
posledné náležitosti žiadosti. 
Poslanci pristúpili k hlasovaniu za:
a) predloženie žiadosti o NFP v rámci výzvy  OPŽP-PO4-11-3 za účelom realizácie projektu
s názvom „Separácia odpadov vSeparácia odpadov v  obci Drahovceobci Drahovce“ “ 
b) výšku celkových výdavkov na projekt: 588.928,44 €
c) výšku celkových oprávnených výdavkov na projekt:   588.928,44 €
d) výšku spolufinancovania projektu žiadateľom z celkových oprávnených výdavkov:
29.446,42 €  
e) spôsob financovania projektu: vlastné zdroje

H l  a s o v a n i  e  č.  7,  k  predloženiu žiadosti  o NFP na projekt  „Separácia odpadov v obci
Drahovce“ za vyššie uvedených podmienok:
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Ing. Rapavý Patrik
PROTI: - 
ZDRŽAL SA: -    

Výsledok hlasovania:
ZA: 7
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0

Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach bolo predloženie žiadosti o NFP za
vyššie uvedených podmienok na projekt „Separácia odpadov v obci Drahovce“ schválené.

9. Návrh na zmenu rozpočtu 

P. Imrišíková predložila návrh na zmenu rozpočtu č. 3 v členení podľa jednotlivých programov a
položiek. 

V priebehu jednania o úprave rozpočtu sa dostavil poslanec p. Juraj Surový.

Po zodpovedaní otázok informatívneho charakteru poslanci pristúpili k hlasovaniu.

H l a s o v a n i e  č. 8, k návrhu na zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 3
ZA:  Bednár  Michal,  Gajar  Ivan,  Mgr.  Lajchová  Jana,  Ledecký  Miroslav,  Majtán  Martin,
Ing.Rapavý Patrik
PROTI: -
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ZDRŽAL SA: Maceka Jozef, Surový Juraj    

Výsledok hlasovania:
ZA: 6
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 2

Na základe  výsledkov  hlasovania  poslancov  OZ v Drahovciach  bol  návrh  na  zmenu  rozpočtu
rozpočtovým opatrením č. 3 schválený.

10. Žiadosti o sociálne výpomoce – p. Pavol Cesnek, p. Mário Bihári a Angelika Biháriová  

Starosta  prečítal  žiadosť  p.  Pavla  Cesneka,  bytom  Drahovce,  Dedinská  24/24  o poskytnutie
nenávratnej sociálnej výpomoce na úhradu nedoplatku za plyn.
Poslanci navrhli sociálnu výpomoc vo výške 100 € s podmienkou použitia na úhradu miestnych
daní a poplatkov a zostatok na úhradu nedoplatku za plyn.

H l a s o v a n i e  č. 9, k žiadosti o sociálnu výpomoc p. Pavla Cesneka, bytom Drahovce, Dedinská
24/24 navrhnutú vo výške 100 € s podmienkou použitia na úhradu miestnych daní a poplatkov a
zostatok na úhradu nedoplatku za plyn:
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Ing. Rapavý Patrik, Surový Juraj
PROTI: -
ZDRŽAL SA: -    

Výsledok hlasovania:
ZA: 8
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0

Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach bola sociálna výpomoc vo výške
100 € pre p. Pavla Cesneka, bytom Drahovce, Dedinská 24/24 s podmienkou použitia na úhradu
miestnych daní a poplatkov a na úhradu nedoplatku za plyn schválená.

Ďalej starosta prečítal žiadosť p. Mária a Angeliky Biháriových, bytom Drahovce, Školská 850/14,
ktorí žiadajú pomoc pri riešení bytovej situácie, konkrétne aby obec zriadila prípojky na zdroje
energie a vodu v dome, ktorý postupne podľa svojich možností obci splácajú a opravujú. 
Poslanci  súhlasia  so zriadením prípojok na energie  a  vodu za podmienok  aké majú  aj  ostatní
občania  Obce  Drahovce,  t.j.  na  vlastné  náklady  žiadateľov,  pričom  príspevok  pri  zriaďovaní
vodovodnej  prípojky  bude  vysporiadaný  po  prijatí  podmienok  platných  pre  všetkých
novopripájaných odberateľov, nakoľko v súčasnosti nie sú príspevky riešené.

H l  a s o v a n i  e  č.  10,  k žiadosti  o pomoc pri  riešení bytovej  situácie  p.  Mária a Angeliky
Biháriových, bytom Drahovce, Školská 850/14 – návrh súhlasu so zriadením prípojok energií a
vody za podmienok rovnakých ako majú všetci občania Obce Drahovce:
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Ing. Rapavý Patrik, Surový Juraj
PROTI: -  
ZDRŽAL SA: 

Výsledok hlasovania:
ZA: 8
PROTI: 0
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ZDRŽAL SA: 0
Na základe výsledkov  hlasovania  poslancov  OZ v Drahovciach  poslanci  súhlasia  so  zriadením
prípojok energií a vody p. Mária a Angeliky Biháriových, bytom Drahovce, Školská 850/14 za
rovnakých podmienok ako majú ostatní občania obce Drahovce.

11. Predaj pozemkov – p. Lukáš Húšťava, Ing. Juraj Klein  

Starosta  predložil  vypracované  geometrické  plány  žiadateľov  o  odkúpenie  častí  obecných
pozemkov v súlade so žiadosťami, ktoré boli odsúhlasené na predošlom zasadaní OZ. Jedná sa o:
1. Lukáš Húšťava, Drahovce, Dedinská 108/64 – žiada o odkúpenie časti obecného pozemku o
výmere 50 m2 z dôvodu stavby rodinného domu - komisia doporučila vyhovieť žiadosti a odpredať
50 m2 za cenu podľa uznesenia č. 30/2011: 3 € / 1 m2.
2. Ing. Klein Juraj a Kleinová Zuzana, Drahovce, Važina 84/35 – žiadosť o odkúpenie časti parcely
pri  svojej  nehnuteľnosti o výmere 246 m2 z dôvodu usporiadania vlastníckych vzťahov ako aj
bezpečnosti – komisia doporučila žiadosti vyhovieť za cenu podľa uznesenia č. 30/2011: 3 € / 1 m2.
Ostatní žiadatelia geometrické plány doteraz nepredložili. 
Nakoľko  však  na  geometrickom  pláne  p.  Lukáša  Húšťavu  výmera  nesúhlasila  so  schválenou
žiadosťou poslanci vrátili obidve žiadosti Komisii na opätovné preskúmanie skutkového stavu, či
geometrický plán sedí so schválenou žiadosťou.
Vzápätí poslanec p. Ledecký Miroslav vyzval komisiu k stretnutiu na tvare miesta hneď v piatok,
t.j. 16.9.2011. 

12.  Žiadosti  o  odkúpenie  obecného pozemku – p.  Jaroslava  Madová,  p.  Andrej  Varačka,
p.Daniela Micháleková 

Starosta predložil nové žiadosti o odkúpenie častí obecných pozemkov. Komisia do najbližšieho
zasadania OZ nové žiadosti o odkúpenie pozemkov posúdi a doporučí riešenie.

13. Žiadosť o dlhodobý prenájom hospodárskej budovy (maštaľ) a priľahlých pozemkov – p.
Jozef Michalica 

Starosta predložil žiadosť p. Jozefa Michalicu o dlhodobý prenájom hospodárskej budovy (maštaľ)
a priľahlých pozemkov.  Jeho zámerom je zrekonštruovať  budovu a využívať  ju na chov koní,
vidiecku turistiku, chovateľské podujatia, westernové preteky a pod.
Budova chátra, potrebuje veľkú investíciu, aby sa zfunkčnila a bolo možné jej  využívanie.  Inú
ponuku, ktorá by riešila tieto priestory komplexne zatiaľ nemáme. 
Starosta  už  rozprával  s  p.  Cesnekom –  predsedom Pozemkového spoločenstva na tému iného
využitia  pozemkov ako  stanovuje  nájomná zmluva,  ktorú  má obec uzatvorenú s  Pozemkovým
spoločenstvom. 
Zámerom starostu je vybudovať za Domom záhradkárov amfiteáter. Podujatia v ňom organizované
by tiež prispeli k rozvoju kultúry v obci. 

H l a s o v a n i e  č. 11, k udeleniu predbežného súhlasu s dlhodobým prenájmom hospodárskej
budovy (maštaľ) a priľahlých pozemkov s podmienkou predloženia podnikateľského plánu a súhlas
pre starostu obce na uzatvorenie dodatku k zmluve s Pozemkovým spoločenstvom.

ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Ing. Rapavý Patrik, Surový Juraj
PROTI: -
ZDRŽAL SA: -    
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Výsledok hlasovania:
ZA: 8
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0
Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach bol udelený predbežný súhlas s
dlhodobým  prenájmom  hospodárskej  budovy  (maštaľ)  a  priľahlých  pozemkov  s  podmienkou
predloženia podnikateľského plánu a súhlas pre starostu obce na uzatvorenie dodatku k zmluve s
Pozemkovým spoločenstvom.

14. Rôzne 

Starosta predložil  návrh VZN č.  4/2011 Požiarny poriadok obce, návrh na zriadenie Obecného
hasičského zboru a Zriaďovaciu listinu obecného hasičského zboru. 
Keďže návrh Požiarneho poriadku obce spĺňa všetky zákonné ustanovenia a zriadenie Obecného
hasičského zboru vyplýva zo zákona 314/2001 Z.z. o ochrane pred požiarmi, poslanci po krátkej
rozprave pristúpili k hlasovaniu

H l a s o v a n i e  č. 12, k návrhu VZN č. 4/2011 Požiarny poriadok obce, zriadeniu Obecného
hasičského zboru a schváleniu Zriaďovacej listiny Obecného hasičského zboru 
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Ing. Rapavý Patrik, Surový Juraj
PROTI: -
ZDRŽAL SA: -    

Výsledok hlasovania:
ZA: 8
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0

Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach boli návrh VZN č. 4/2011 Požiarny
poriadok obce, zriadenie Obecného hasičského zboru a Zriaďovacia listina obecného hasičského
zboru schválené.

Požiarny poriadok Obce Drahovce v § 4 bod  h) oprávňuje starostu obce k uloženiu pokuty za
porušenie VZN a práve v tomto období, keď sa nám množia prípady pálenia zeliny a iného odpadu
nemáme žiaden nástroj na zabránenie tomuto nežiadúcemu správaniu nezodpovedných občanov.
Vyhlášky v obecnom rozhlase sú nepostačujúce. Preto starosta navrhuje zriadiť pracovnú skupinu
na určenie  výšky pokút  za konkrétne porušenia  VZN,  napr.  za pálenie  odpadu na záhrade,  za
nepovolený vývoz odpadu a pod.
Poslanci zo svojich radov navrhli poslancov p. Bednára Michala, p. Majtána Martina, p. Surového
Juraja a Ing. Patrika Rapavého za členov pracovnej skupiny na určenie výšky pokút za porušenie
VZN.

H l a s o v a n i e  č. 13, k návrhu Pracovnej skupiny na určenie sadzobníka pokút za porušenie VZN
v zložení:   p. Bednár Michal, p. Majtán Martin, p. Surový Juraj a Ing. Patrik Rapavý
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Ing. Rapavý Patrik, Surový Juraj
PROTI: -
ZDRŽAL SA: -    

Výsledok hlasovania:
ZA: 8
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PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0

Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach bol  návrh Pracovnej  skupiny v
zložení: p. Bednár Michal, p. Majtán Martin, p. Surový Juraj a Ing. Patrik Rapavý schválený.

 
Starosta informoval poslancov o skutočnosti, že sa nám nepodarilo vybaviť výnimku na pridelenie
finančných prostriedkov  na činnosť  Centra  voľného času (CVČ)  už  od januára  2012,  nakoľko
udeľovanie výnimiek bolo pozastavené. CVČ bude oficiálne zriadené od januára 2012, ale finančné
prostriedky dostaneme až od mesiaca septembra 2012. Bolo by však vhodné, keby CVČ  svoju
činnosť zahájilo už od januára 2012. Za obdobie január – jún 2012 by obec hradila na svoje náklady
len  mzdové  prostriedky  pre  vedúcu  CVČ,  nakoľko  pani,  ktorá  by  túto  činnosť  viedla,  má
zabezpečené všetko ostatné vybavenie. Preveríme, akým spôsobom by to bolo pre obec výhodnejšie
a lacnejšie, či na pracovnú zmluvu, dohodu alebo formou fakturácie za služby. 

Starosta poďakoval  všetkým, ktorí  sa podieľali  na príprave a  realizácii  Drahovských vrtochov,
najmä  p.  Macekovi  Jozefovi,  ktorý  zabezpečil  pripojenie  na  elektrickú  energiu,  p.  Bednárovi
Michalovi,  p.  Majtánovi  Martinovi  a   p.  Ledeckému  Miroslavovi  za  organizačné  zvládnutie
programu, za prípravu pódia, Mgr. Lajchovej Jane za pomoc pri sprevádzaní hosťov.

Starosta ďalej informoval poslancov o prieskume, čo sa týka výšky daní za pozemky a stavby po
okolitých obciach. Doporučoval by zamyslieť sa nad výškou daní v obci Drahovce a pripraviť návrh
na rok 2012, ktorý zohľadní skutočnosť, že v našej obci sa dane nezvyšovali rokov a že oproti
okolitým obciam máme dane na dolnej hranici. Je potrebné zvážiť výšku tak, aby bola únosná pre
občanov a zároveň porovnateľná s okolitými obcami.

Starosta navrhol, čo sa týka separácie odpadu, aby podnikatelia v našej obci mohli ukladať tabuľové
sklo  do  kontajnerov.  Po požiadaní  by podnikateľ  dostal  povolenie  z  obecného úradu,  sám by
rozdelil odpad na sklo a drevo, uložil do kontajnera a obecnému úradu by za túto službu platil
paušálne 40 € za každý štvrťrok,  teda aj za ten, v ktorom žiaden sklenený odpad nebude mať.
Tento návrh poslanci uvítali a po krátkej rozprave hlasovali.

H  l  a s o v a n  i  e   č.  14,  k  návrhu  umožniť  podnikateľom  v  obci  Drahovce  na  základe
individuálneho  povolenia  ukladať  sklenený  odpad  do  kontajnerov  za  paušálny  poplatok 40  €
štvrťročne 
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Ing. Rapavý Patrik, Surový Juraj
PROTI: -
ZDRŽAL SA: -    

Výsledok hlasovania:
ZA: 8
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0

Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach bol návrh umožniť podnikateľom v
obci  Drahovce na základe individuálneho povolenia ukladať  sklenený odpad do kontajnerov za
paušálny poplatok 40 € štvrťročne schválený.
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15. Diskusia

P. Varačka Jozef upozornil na výskyt psov v obci. Je potrebné túto situáciu riešiť.
Starosta odpovedal, že sme podpísali zmluvu s útulkom, za každého odchyteného psa zaplatí obec
zhruba 33 eur, ale keď prídu vykonať odchyt, psi sa vytratia a platíme za výjazd.

P. Ledecný Miroslav pripomenul, že je potrebné vyriešiť polievanie nových trávnikov a zelene. 
Starosta odpovedal, že pri projekte revitalizácie sa čaká na kontrolu, práce sú ukončené, finančne
nie je  ešte  uzatvorená.  Záruky máme,  ale polievanie a starostlivosť  o  zeleň  do budúcna riešiť
musíme.  

Občania z ulíc Tichá a Bratislavská sa prišli informovať o stave novootváraných ulíc. 
Starosta síce otvorenie týchto ulíc vo volebnom programe nemal, ale ako sľúbil občanom, bude
riešiť túto situáciu pokračujúcu z minulého volebného obdobia.
Poslanci a starosta predošlého volebného obdobia napriek snahe nové ulice neotvorili. Novú ulicu s
vyústením  na  Poštovú  ulicu  z  dôvodu  nepodpísania  zámennej  zmluvy  s  vlastníčkou  krajného
pozemku p. Čellárovou, ktorá najskôr súhlasila so zámenou pozemkov, no neskôr si to rozmyslela a
požadovala odkúpiť záhradu a  vymeniť aj pozemok, cez ktorý je plánovaná cesta za iný stavebný
pozemok. S týmto riešením nesúhlasili poslanci, tak boli jednania zastavené. Pri otvorení druhej
novej ulice plánovanej súbežne s Bratislavskou sú problémom dvaja zomrelí vlastníci pozemkov na
ulici A. Hlinku.
Súčasný starosta obce, tak ako občanom prisľúbil  na zasadaní OZ dňa 5.5.2011, sa stretol s p.
Čellárovou, ktorá svoje podmienky nezmenila: predmetný pozemok je ochotná vymeniť za iný len v
tom prípade, keď jej zároveň bude odpredaná záhrada, s ktorou susedí. Starosta vyzval občanov,
aby sa vyjadrili, či by súhlasili aj s podmienkami, nie práve najvýhodnejšími pre obec. Občania
súhlasia aj s týmto riešením, nakoľko nová ulica privedie do obce mladé rodiny a odbremení ich od
obrábania záhrad, na ktoré im už nestačia sily. Na to vyzval starosta poslancov, aby sa jednotlivo
vyjadrili a dal hlasovať.
Poslanci svoje stanovisko vyjadrili nasledovne:  
h  l  a  s  o  v a n í  m   č.  15   k  návrhu pokračovať  v  jednaniach  ohľadom otvorenia nových
plánovaných ulíc a s p. Čellárovou aj za podmienky, že svoje stanovisko nezmení 
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Ing. Rapavý Patrik, Surový Juraj
PROTI: -
ZDRŽAL SA: -    
Výsledok hlasovania:
ZA: 8
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0
Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach bol návrh pokračovať v jednaniach
ohľadom otvorenia nových plánovaných ulíc a s p. Čellárovou aj za podmienky, že svoje stanovisko
nezmení, schválený.

Občania sa ďalej informovali, či je kanalizácia naplánovaná aj pre tieto dve novootvárané ulice.
Starosta  odpovedal,  že  do  projektovej  dokumentácie  na  kanalizáciu  sme  tieto  ulice  zahrnúť
nemohli, nakoľko ešte neexistujú a sú plánované na pozemkoch, kde vlastníkom nie je obec. Obec
si  nemôže  dovoliť  čokoľvek  budovať  na  cudzích  pozemkoch  a  už  vôbec  nie  z  finančných
prostriedkov európskej únie. Boli by to tzv. neoprávnené výdavky, ktoré by sme pri kontrole museli
vrátiť. Pokúsi sa však získať peniaze na doplnenie kanalizácie zmenou projektu pred dokončením
stavby, ak to bude možné, alebo z envirofondov, z ktorých je zatiaľ  možné čerpať aj na ostatné
inžinierske siete.
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16. Návrh na uznesenie

P. Mária Varačková predložila návrh uznesení nasledovne:

UZNESENIE  č.  52/2011  k  bodu  1.  Otvorenie,  schválenie  programu  a  určenie  overovateľov
zápisnice
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
BERIE NA VEDOMIE
vzdanie sa mandátu poslanca p. Jozefa Urbánka
SCHVAĽUJE
1. Program rokovania obecného zastupiteľstva
2. Overovateľov zápisnice: p. Michala Bednára a Mgr. Janu Lajchovú

UZNESENIE č. 53/2011 k bodu 2. Kontrola plnenia uznesení
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
BERIE NA VEDOMIE
plnenie uznesení zo zasadania OZ v dňa 23.06.2011 

UZNESENIE č. 54/2011 k bodu 3. Predloženie dokumentácie ZŠ s MŠ Drahovce 
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
BERIE NA VEDOMIE
1. Školský vzdelávací poriadok pre primárne vzdelávanie
2. Školský vzdelávací poriadok pre nižšie sekundárne vzdelávanie
3. Plán práce MŠ Drahovce na školský rok 2011/2012
4. Školský vzdelávací program MŠ Drahovce „KUK DO SVETA“
SCHVAĽUJE
1. Správu o výchovno-vzdelávacej  činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy za školský rok
2010/2011
2. Plán práce školy
3. Výchovný program školského klubu
4. Správu  o výchovno-vzdelávacej  činnosti,  jej  výsledkoch  a podmienkach  Materskej  školy
Drahovce za školský rok 2010/2011 
5. Koncepčný zámer rozvoja Materskej školy
6. Krúžkovú činnosť materskej školy
7. Prevádzkový čas MŠ Drahovce: 6.30 – 16.00 hod. 
8. Plán kontinuálneho vzdelávania materskej školy

UZNESENIE č.  55/2011  k  bodu  4.  Návrh  VZN obce  Drahovce  o  nakladaní  s  komunálnymi
odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce Drahovce č. 1/2011 
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
SCHVAĽUJE
Návrh  VZN  obce  Drahovce  o  nakladaní  s  komunálnymi  odpadmi  a  s  drobnými  stavebnými
odpadmi na území obce Drahovce č. 1/2011 

UZNESENIE č. 56/2011 k bodu 5. Návrh VZN č. 2/2011, ktorým sa mení a dopĺňa záväzná časť
Územného plánu Obce Drahovce 
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach po prerokovaní 
1. BERIE NA VEDOMIE 
a) správu o prerokovaní Zmien a doplnkov 03/2011 Územného plánu obce Drahovce (príloha
č. 1)
b) stanoviská a pripomienky, ktoré boli v zákonnej lehote prerokovávania vznesené k návrhu
Zmien a doplnkov 03/2011 Územného plánu obce Drahovce (príloha č. 2)
2. SCHVAĽUJE
a) Zmenu 03/2011 Územného plánu obce Drahovce
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b) výroky ku stanoviskám a pripomienkam uplatnených pri prerokovaní návrhu Zmien a
doplnkov 03/2011 Územného plánu obce Drahovce (príloha č.3)
c) VZN č.   2/2011, ktorým sa vyhlasujú zmeny záväznej časti územného plánu obce Drahovce
3. UKLADÁ 

Obecnému úradu v Drahovciach
a) zabezpečiť zverejnenie VZN č.  2/2011 

Termín : ihneď
b) označiť textovú časť Zmien a doplnkov 03/2011 Územného plánu obce Drahovce, hlavné
výkresy a záväznú časť schvaľovacou doložkou

Termín : do 35 dní
c) vyhotoviť o obsahu Zmien a doplnkov 03/2011 Územného plánu obce Drahovce registračný
list a spolu s kópiou uznesenia o schválení doručiť MVaRR SR

Termín : do 35 dní
d) zabezpečiť uloženie Zmien a doplnkov 03/2011 Územného plánu obce Drahovce v obci, na
stavebnom úrade a na Krajskom stavebnom úrade v Trnave, odbor územného plánovania

Termín : do 35 dní

UZNESENIE č. 57/2011 k bodu 6. Návrh VZN č. 3/2011, ktorým sa mení VZN č. 7/2009 o určení
výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
SCHVAĽUJE
Návrh  VZN č.  3/2011, ktorým sa mení VZN č.  7/2009 o určení výšky príspevku na čiastočnú
úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach
UZNESENIE č. 58/2011  k bodu 7.  Návrh Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Obce
Drahovce
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
SCHVAĽUJE
Návrh Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Obce Drahovce

UZNESENIE č. 59/2011 k bodu 8. Predloženie žiadosti o NFP na projekt „Separácia odpadov v
obci Drahovce“
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
SCHVAĽUJE
a) predloženie  žiadosti  o NFP v rámci  výzvy  OPŽP-PO4-11-3  za  účelom  realizácie  projektu

s názvom „Separácia odpadov vSeparácia odpadov v  obci Drahovceobci Drahovce“ “ 
b) výšku celkových výdavkov na projekt: 588.928,44 €
c) výšku celkových oprávnených výdavkov na projekt: 588.928,44 €
d) výšku spolufinancovania projektu žiadateľom z celkových oprávnených výdavkov: 29.446,42 €
e) spôsob financovania projektu: vlastné zdroje

UZNESENIE č. 60/2011 k bodu 9. Návrh na zmenu rozpočtu
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
SCHVAĽUJE
Návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 3

UZNESENIE č. 61/2011 k bodu 10. Žiadosti o sociálne výpomoce – p. Pavol Cesnek, p. Mário a
Angelika Bihárioví 
BERIE NA VEDOMIE
1. Žiadosť o finančnú výpomoc p. Pavol Cesnek, Drahovce, Dedinská 24/24
2. Žiadosť o pomoc pri riešení bytovej situácie p. Mário a Angelika Bihárioví, Drahovce, Školská
850/14
SCHVAĽUJE
1.  Sociálnu výpomoc vo  výške  100 € pre  p.  Pavla  Cesneka,  Drahovce,  Dedinská ul.  24/24  s
podmienkou použitia na úhradu miestnych daní a poplatkov a na úhradu energií

13/15



2. Súhlasí so zriadením prípojok na energie a vodu za podmienok, ktoré sú v tomto čase platné pre
všetkých občanov obce Drahovce. 

UZNESENIE č. 62/2011 k bodu 11. Predaj pozemkov – p. Lukáš Húšťava, Ing. Juraj Klein
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
BERIE NA VEDOMIE
Predloženie geometrických plánov – p. Lukáš Húšťava a Ing. Juraj Klein
UKLADÁ
Komisii na posudzovanie predaja obecných pozemkov opätovné posúdenie schválených žiadostí a
ich súlad s predloženými geometrickými plánmi

UZNESENIE č.  63/2011  k  bodu 12.  Žiadosti  o  odkúpenie  obecného pozemku –  p.  Jaroslava
Madová, p. Andrej Varačka, p.Daniela Micháleková
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
BERIE NA VEDOMIE
Žiadosti  o odkúpenie obecného pozemku – p.  Jaroslava Madová,  p.  Andrej  Varačka,  p.Daniela
Micháleková
UKLADÁ
Komisii  na posudzovanie predaja obecných pozemkov posúdiť  žiadosti  a navrhnúť  riešenia do
budúceho zasadania OZ

UZNESENIE č. 64/2011 k bodu 13. Žiadosť o dlhodobý prenájom hospodárskej budovy (maštaľ) a
priľahlých pozemkov – p. Jozef Michalica
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
BERIE NA VEDOMIE
Žiadosť  o dlhodobý prenájom hospodárskej budovy (maštaľ) a priľahlých pozemkov – p. Jozef
Michalica
PREDBEŽNE SCHVAĽUJE
Žiadosť  o dlhodobý prenájom hospodárskej budovy (maštaľ) a priľahlých pozemkov – p. Jozef
Michalica za predpokladu dodania zámeru
DOPORUČUJE
Starostovi obce pokračovať v jednaniach s p. Cesnekom – predsedom Pozemkového spoločenstva

UZNESENIE č. 65/2011 k bodu 14. Rôzne
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
SCHVAĽUJE
1. Požiarny poriadok obce
2. Zriaďovaciu listinu Obecného hasičského zboru
3. Návrh umožniť podnikateľom v obci Drahovce na základe individuálneho povolenia ukladať
sklenený odpad do kontajnerov za paušálny poplatok 40 € štvrťročne
ZRIA ĎUJE 
Obecný hasičský zbor

UZNESENIE č. 66/2011 k bodu 15. Diskusia
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
BERIE NA VEDOMIE
Podnety poslancov a občanov obce 
SCHVAĽUJE
návrh pokračovať v jednaniach za účelom otvorenia plánovaných nových ulíc v obci

UZNESENIE č. 67/2011 k bodu 16. Návrh na uznesenie
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
SCHVAĽUJE  
Uznesenia č. 52/2011 –  66/2011 tak ako boli prednesené.
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H l a so v a n i e   č. 16, k návrhu na uznesenie:
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Ing. Rapavý Patrik, Surový Juraj                                                
PROTI: -                                                        
ZDRŽAL SA: -

Výsledok hlasovania:
ZA: 8
PROTI: 0  
ZDRŽAL SA: 0  
Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach boli uznesenia č. 52/2011 – 66/2011
schválené.

11. Záver

Po vyčerpaní všetkých bodov programu starosta obce poďakoval poslancom a všetkým prítomným
za účasť a rokovanie OZ ukončil.

Drahovce 14.09.2011                                                                
Zapísala: Mgr. Mária Varačková     …..................................

                                                                                                    .........................................
                                                                                                              Ing. Juraj Klein
                                                                                                       starosta Obce Drahovce

Bednár Michal ......................................              Mgr. Lajchová Jana .........................................
                           overovateľ                                                                    overovateľ
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